

Title (en)

DEVICE FOR FIXING TO A SUPPORT WALL A FIBRE INSULATION ELEMENT.

Title (de)

BEFESTIGUNGSVORRICHTUNG EINES BAUTEILS AN EINER STÜTZWAND.

Title (fr)

DISPOSITIF DE FIXATION SUR UNE PAROI-SUPPORT D'UN ELEMENT D'ISOLATION FORME DE FIBRES.

Publication

**EP 0200764 A1 19861112 (FR)**

Application

**EP 85905517 A 19851106**

Priority

FR 8416883 A 19841106

Abstract (en)

[origin: WO8602991A1] A device for fixing to a support wall a fibre insulation element comprises a metal part (1) consisting of a first portion (2, 3) capable of penetrating into the module (11) according to a direction parallel to the support wall, preferably like the tines of a fork, and of a second portion (8, 9, 10) which may co-operate with a hooking member (screw, bolt etc...) fixed to the support wall, and of a third portion (4-7) which connects the first two portions and which may co-operate with the end of a similar metal part which has traversed an adjacent element.

Abstract (fr)

Dispositif de fixation sur une paroi-support d'un élément d'isolation formé de fibres comprenant une pièce métallique (1) formée d'une première partie (2, 3) capable de pénétrer dans le module (11) parallèlement à la paroi-support de préférence à la façon des dents d'une fourche, d'une seconde partie (8, 9, 10) qui peut coopérer avec un organe d'accrochage (vis, goujon etc ...) fixe sur la paroi-support, et d'une troisième partie (4 à 7) qui relie les deux premières et peut coopérer avec l'extrémité d'une pièce métallique analogue qui a traversé un élément adjacent.

IPC 1-7

**F27D 1/00; F27D 1/14**

IPC 8 full level

**F27D 1/00** (2006.01); **F27D 1/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

**F27D 1/002** (2013.01); **F27D 1/14** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8602991A1

Designated contracting state (EPC)

BE DE GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8602991 A1 19860522**; DE 3565888 D1 19881201; DK 163684 B 19920323; DK 163684 C 19920831; DK 316886 A 19860703; DK 316886 D0 19860703; EP 0200764 A1 19861112; EP 0200764 B1 19881026; ES 296289 U 19870901; ES 296289 Y 19880416; FR 2572796 A1 19860509; FR 2572796 B1 19880610

DOCDB simple family (application)

**FR 8500313 W 19851106**; DE 3565888 T 19851106; DK 316886 A 19860703; EP 85905517 A 19851106; ES 296289 U 19851106; FR 8416883 A 19841106